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Voorzitter, 
 
Het is makkelijk om als oppositie lekker vanaf de zijlijn te roepen. Commentaar 
te leveren op het college en zelf minder verantwoording af te hoeven leggen voor 
de gemaakte keuzes. Als LPF Westland begrijpen we dit volkomen en daarom 
hebben we als partij ook de afgelopen twee jaar elke keer aangegeven dat het 
glas half vol of half leeg kan zijn, dat wind tegen ook juist wind mee kan zijn als 
je de andere kant op wilt, maar dat het gaat om keuzes die gemaakt worden en 
dossiers welke worden vlot getrokken. Dat het gaat om de manier waarop we als 
oppositie mee worden genomen bij die keuzes en dat er meters gemaakt 
worden. Helaas zien we dat ons inziens te weinig, maar blijven we de hoop 
houden dat de aanhouder wint. Oftewel dat als we op onze constructieve wijze 
proberen mee te denken deze uitgestoken hand uiteindelijk ook weer wordt 
gepakt en er wél aan die grote Westlandse vraagstukken gewerkt kan gaan 
worden.  
 
En ik zal voorzitter, net als vorig jaar, een voorbeeld geven waar we dan de 
samenwerking missen en/of waar we vinden dat er té weinig meters worden 
gemaakt. En ook, net als vorig jaar, zal ik dit doen aan de hand van ons 10-
punten lijstje. Een lijstje dat we bij het aantreden van dit college gevraagd 
werden om te maken om zo deze bestuursperiode een goede samenwerking te 
hebben tussen oppositie en coalitie.  
 
Op ons 10-puntenlijstje die we bij de vorming van dit college hebben 
aangegeven (2 jaar geleden!) stonden deze punten;  
 
1. Huisvesting en wonen 

• Meer betaalbare starterswoningen en seniorenwoningen realiseren (met o.a. 
herontwikkeling oude panden hiervoor zoals Dario Fo Poeldijk) 

• Eerlijke toewijzing voor Westlandse woningzoekenden 
• Meer senioren-/serviceflats realiseren (2e Berkenflat) en in meer kernen. 
• Herontwikkeling Verdizone Naaldwijk; met toevoegen van woningen 

 
In mijn eerste inbreng vorig jaar schreef ik letterlijk: Hiervan zien we niks terug! 
Zo hebben we v. al een aantal keer aandacht gevraagd voor de 
Bartholomeusschool in Poeldijk; wordt niks mee gedaan. Waarom wordt dit niet 
opgepakt? Tweede Berkenflat; na 3 jaar nog steeds geen businesscase. Daar 
gaat voorlopig dus ook nog niks gebeuren. Herontwikkeling Verdizone; nog niks 
gezien! College, waar blijft dit?   
 
Eerlijk toegegeven, wethouder Ferwerda was wél gelijk duidelijk toen hij recent 
aangaf graag de locatieaanwijzing van de nieuwe Naald te willen zodat we met 
de herontwikkeling Verdizone kunnen gaan starten. (Anders dan wethouder 
Staalduinen die maar bleef volhouden dat we alles met elkaar in verbinding 



moesten blijven zien). Ook complimenten voor wethouder Goudswaard die met 
het overnemen van de portefeuille ‘de Naald’ gelijk meters probeert te maken en 
hierop probeert door te pakken. Waarvoor dank. Maar verder als je echt naar de 
punten kijkt bij huisvesting en wonen, zijn de resultaten véél te karig. We 
hebben nog steeds geen eerlijke toewijzing voor Westlandse woningzoekenden, 
we missen nog steeds véél te veel betaalbare starterswoningen en oude panden 
zoals Dario Fo gebouw of Bartholomeusschool in Poeldijk wordt niks mee/ te 
weinig mee gedaan ondanks dat we dat nu als partij dus al 3 jaar aangeven. Nee 
is ook een antwoord, maar zelfs dat krijgen we niet terug gekoppeld.  
 
Dan het tweede punt dat we als LPF Westland hadden aangedragen; 
 
2. Westlandse identiteit en cultuur 

• Inzetten op Westlandse cultuur en identiteit (feestweken e.d.)  
• Sociale en maatschappelijke initiatieven ondersteunen 
• Theater de Naald is aan het eind levensduur:  

Westland verdient als 100.000+ gemeente een nieuw theater  
(meenemen in herontwikkeling Verdizone Naaldwijk) 

 
Ook hier had ik vorig jaar aangegeven dat organisatoren van de Westlandse 
feestweken massaal klagen over regeldruk en de papieren rompslomp die er bij 
de organisatie komt kijken. (ieder jaar weer opnieuw!) Ik hoor hierbij weinig 
nieuwe positieve geluiden en/of verbetering op dit vlak. Sterker nog; ik hoor juist  
geluiden van Oranje Comité Naaldwijk die vorig jaar zijn gestopt, geluiden van 
Oranje Comité Poeldijk die zijn gestopt. En als je dan kijkt waarover het gaat; ze 
hadden in de vergunning gezegd dat ze buiten een kleedjesmarkt zouden 
hebben, maar zijn met die kleedjesmarkt naar binnen gegaan! Foei foei foei…  
En nu wordt de vergunning ingetrokken? Wethouder, zo gaan we toch niet met 
elkaar om?  Over theater de Naald is denk ik de afgelopen maanden al genoeg 
gezegd, maar blijft het bijzonder dat dit door de wethouder cultuur niet 
voortvarend wordt opgepakt.   

 
3. Tuinbouw  

• (extra) Inzetten op kennis  en innovatie en hiervoor ruimte bieden op Flora terrein 
• Arbeidsmigranten huisvesten op eigen terrein, ABC Westland en Flora gebied.   
• Werk maken van herstructurering glastuinbouw (verouderde gebieden) door 

bieden van eerlijke marktconforme prijzen en alternatieven 

 
De letterlijke inbreng van LPF Westland vorig jaar was: Er wordt nu, eindelijk, na 
2 jaar een cie. Floragebied in het leven geroepen, maar eigenlijk is hier nog 
weinig tot niets gebeurd. Arbeidsmigranten huisvesten op eigen terrein, bij ABC 
Westland en/of Floragebied? Er is door dit college niks mee gebeurd (!) Of wel? 
Hoeveel bedden zijn er überhaupt bijgekomen voor arbeidsmigranten de 
afgelopen 2 jaar?  Welke plekken zijn gerealiseerd?  
 
Die laatste vragen zijn wat ons betreft een jaar later nog steeds actueel; 
namelijk hoeveel bedden arbeidsmigranten zijn er daadwerkelijk bij gekomen 



deze bestuursperiode? Welke plekken zijn gerealiseerd?  
 
De overige punten zal ik hieronder allemaal weergeven en dan kan je als college 
zelf de conclusie trekken of jullie bij deze punten vinden dat jullie ons als partij 
genoeg tegemoet zijn gekomen, of we hierin voldoende samenwerken en/of we 
hier behoorlijke meters maken.  

 
4. Ondernemend Westland   

• Opzet van de aanbestedingen meer gericht op Westlandse bedrijven 
• MKB ondersteunen met goede compacte winkelkernen 

 
5. Zorg en gezondheid   

• Aantal verpleeghuisplaatsen/bedden uitbreiden 
• Goede, betaalbare zorg dichtbij; kleinschalige zorgaanbieders faciliteren 
• Wachttijd WMO flink inkorten. 
• Meer aandacht voor geestelijke gezondheidszorg (GGZ) 

 
6. Groen   

• Groenonderhoud door gemeente moet beter  
• Inwoners betrekken bij groeninrichting (stimuleren groene tuin)  
• Uitbreiding groen (groennorm in bestemmingsplannen en aanleg meerdere Tiny 

forests) 

 
7. Milieu, duurzaamheid en energie  

• Niemand verplicht van het gas af   
• Stoppen met de voor veel mensen onbetaalbare en onhaalbare energietransitie 
• Inzetten op lobby naar landelijke overheid om ODE-belasting voor tuinbouw af te 

schaffen; 
• Stimuleren zonne-energie op daken.   
• Stimuleren klimaat adaptief bouwen om wateroverlast en hittestress tegen te 

gaan 

 
8. Dienstverlening gemeente en burgerparticipatie 

• Kritisch kijken naar het afvalbeleid en waar mogelijk aanpassen (ondergrondse 
verzamelcontainers) 

• Overheid is er om de burger te dienen; niet andersom 
• Betere en snellere service vanuit de gemeente naar onze burgers 
• Referendum verordening voor meer directe democratie over belangrijke 

onderwerpen 

 
9. Onderwijs  

• Campusontwikkeling MBO, HBO en WO in Floragebied. (WHC)  
• Realisatie Westlands Vakcollege 
• (Vangnet) Schoolzwemmen herinvoeren  

 



10. Sport  

• Uitbreiding sportpark de Zweth (de Lier), onderzoek uitbreidingsmogelijkheden 
sportpark Verburch (Poeldijk). 

• Succes burgerinitiatief Calisthenicspark doorzetten naar andere kernen 

 
Ook bij het laatste punt, sport, kan er dus wederom een compliment aan 
wethouder Goudswaard gegeven worden. Want de voorbereidingen voor 
sportpark de Zweth is inmiddels redelijk recht getrokken en kan binnenkort 
worden uitgevoerd. Wel hopen we dat het Calisthenicspark in Naaldwijk bv. een 
nieuw onderkomen krijgt als de nieuwbouw van een nieuwe Naald naar de 
overkant wordt verplaatst. We krijgen nu al verontruste sporters die na 
jarenlange inzet voor realisatie, nu bang zijn hun accommodatie te verliezen.  
 
Verder blijven we aandacht vragen voor;  
- verkeersknelpunten 
- flexroute (afschaffen!)  
- (financiën) sociaal domein 
 
 
Kort en goed; We zien wederom een gigantisch dik boekwerk (bijna 400 
pagina’s) vanuit het college. Heel veel woorden, nog meer woorden, nog meer 
woorden, heel veel uitleg en heel veel verantwoording, maar het beeld op straat 
is vaak echt anders.  
 
‘Als je zoveel woorden nodig hebt om iets uit te leggen, zal het wel niet kloppen!’ 
 
We zijn benieuwd naar de reactie van het college en zullen in tweede termijn 
reageren op de eerste termijnen van andere fracties en/of de moties en 
amendementen van de andere partijen. Ook zullen we in tweede termijn 
mogelijk zelf nog met moties en/of amendementen komen. (afhankelijk van de 
beantwoording) 
 
Als laatste willen we als LPF Westland wederom de wens uitspreken dat we in 
Westland meer gaan besturen en werken naar de Westlandse mentaliteit; niet 
lullen maar poetsen. Dingen aanpakken, doorpakken, geen lege agenda’s maand 
in maand uit bij de verschillende cie’s, maar meters maken!  Want..  
 
‘Kan niet ligt op het kerkhof en wil niet ligt ernaast’. (Pim Fortuyn)  
 


